



## Fau møte 11. mars 2024

### Tilstede

1. trinn
2. trinn Linn Lindstrøm
3. trinn Linda Tollefsen
4. trinn Lene Kjeldås
5. trinn
6. trinn Martina Sjöblom
7. trinn
8. trinn Ellen Rustadbakken
9. trinn Camilla Nordahl
10. trinn

### Dugnad

Venter på gjennomgang med skolen ifht om det er spesifikke ønsker ifbm dugnad. Det er i hvert fall aktuelt med opprydding langs kanter der det ikke blir feid så nøye og flytting av steinkasser i skolegården.

Dato fastsettes neste møte. Det er mest hensiktsmessig å ha dugnad etter et kommunen har feid skole området. Ingrid forsøker å kontakte kommunen ifht om dato for dette er satt. Linn undersøker med idrettslag om de har planlagt dugnader fremover. Ansees ikke nødvendigvis negativt å ha flere dugnader samtidig. Foreløpig plan er siste dato i april, evt 1 helgen i mai.

### 17.mai

Program er sendt kommunen og søknad om tilskudd på 2500 innvilget. Arrangementet planlegges i skolegården som før. Pga mindre plass i skolegården vil plassering av bord/stoler bli mer spredt ned mot bhg utenfor ungdomstrinnet. Oppstilling av toget blir mest sannsynlig på nedsiden av småbarns/sfo bygget, alt av taler foregår ved kirkebakken. Blir ikke taler/underholdning i skolegården. Det er sendt mail til kommunen om leie av hall samt dekke dersom dårlig vær, ikke fått tilbakemelding enda. Linn purrer opp.

Økonomi og 17.mai. Det har vært enighet i før og er fortsatt enighet i at dagens løsning med 5. trinn som utførende part av arrangementet er best. De færreste har lyst å måtte bidra flere 17.mai på rad ved å dele opp oppgavene på flere trinn. Ved tidligere samtale har SIL uttrykt at de ikke har kapasitet til å overta, dette kan forhøres om igjen, men er uansett ikke aktuelt for kommende arrangement. Fau bidrar med overordnet oversikt over oppgaver, innsending av søknader, kontakt med kommunen/skolen, lån av penger til innkjøp mm. Inntektene har tidligere tilfalt 5. trinn i sin helhet med begrunnelse i hjelp til innsamling til leirskole. Leirskole er ikke aktuelt lenger og diskusjon er om Fau skal overta alle inntektene ettersom vi trenger kapital for å kunne låne ut penger og betale korps, samt at det er ønske om å kunne bidra til for eksempel Halloween. Samtidig ser vi at det er motiverende for foreldrene å bidra best mulig mtp innkjøp, innsamling av premier osv hvis de får noe av inntektene også. En mulighet er at 5. trinn får tildelt en fastsatt prosent av overskuddet.



## **Regnskap**

Martina er i mål med å overta etter tidligere kasserer og finne frem til alt av tidligere vedtekter. Hun vil fremover legge frem regnskapet i fau ved hvert møte slik at hver rep kan videreformidle dette til sin klasse. Vi trenger fortsatt å finne en revisor som kan se gjennom og godkjenne regnskapet. Årsregnskapet vil legges frem sammen med referat ved årsmøtet på høsten.

## **Natteravn**

8. trinn er i gang med å sette opp vakter fra april. Det gjøres oppmerksom på at basen til Natteravnen er tenkt å være i kirkestua fremover for å slippe å forholde oss til nøkkelt kort som må avleveres mellom hver vakt.

